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Twenterand 

 

1 3 MAART 2018 

Verslag Raadsdebatten d.d. 21 februari 2018 

Datum 	21-02-2018 
Tijd 	 Direct aansluitend aan de raadsvergadering die om 19.30 uur begint. 
Locatie 	Raadszaal 
Voorzitter 	M. Bossers / A.E.H. van der Kolk 
Griffier 	R.J.M. Ros 
Omschrijving 	De heer M. Bossers zal voorzitter zijn bij de agendapunten: 6, 7, 8 en 9. 

Burgemeester A.E.H. van der Kolk zal voorzitter zijn bij de agendapunten: 
10, 11, 12 en 13. 

De behandeling van de agendapunten is ook te beluisteren en te bekijken via de website. 
- Ga naar www.twenterand.n1 
- Kies 'Bestuur & Organisatie' en vervolgens 'Uitzending vergaderingen' 
- Klik op de gewenste datum in de kalender 
Dit geluidsbestand c.q. videobeeld wordt geacht onderdeel uit te maken van dit verslag. 

De leden:  
M.N. Paters (GBT), H.J. Pape (GBT), A. Engels (GBT), H. Kerkdijk (CDA), J. Kuilder (CDA), R.S. te Velde 
(CDA), A. Wessels (CDA), S.J.M. Tinselboer (CDA), R.A.M.A. Uitslag-van Riggelen (CDA), G. Smelt 
(CU), H. Veurink (CU), G. Hilberink (CU), M. Bossers (SGP), H.J.A. Dekker (SGP), H.R.G. Kobes (VVD), 
S.M. Reusken (PvdA), G. Laarman (FL). 

De voorzitter laat weten dat Agendapunt 9 (Evaluatie Regeling Regio Twente) is vervallen door 
intrekking van de aanmelding door de fracties CDA en SGP. 

Kenmerk Omschrijving 

6 
	

Sport- en beweegvisie 201 8-202 1 Gemeente Twenterand 
Portefeuillehouder: M. van Abbema 
Aangemeld: GBT, CDA, CU, SGP, PvdA, VVD, Wsmg›, FL 

Besluit 
1. De nieuwe Sport- en beweegvisie 201 8-202 1 Gemeente Twenterand Sport 
en bewegen verbindt, rekening houdend met de beantwoording van de 
zienswijzen in de reactienota en de daaruit voortvloeiende wijzigingen, vast te 
stellen. 
2. De Sportvisie 2003-2009 in te trekken. 
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Inspreker(s): 

• De heer H. Bakker namens Sportplatform Twenterand. 
De heer Bakker krijgt maximaal 10 minuten (i.p.v. de gebruikelijke 5 
minuten) inspreektijd omdat hij inspreekt namens diverse 
sportverenigingen. 

• Mevrouw M. van Sermondt namens de Atletiek Vereniging Twenterand. 

De heer Bakker spreekt in namens het Sportplatform Twenterand (bijlage 1). 

Mevrouw M. van Sermondt spreekt in namens de Atletiek Vereniging 
Twenterand (bijlage 2) 
Zij zegt desgevraagd toe dat zij het rapport van de Nederlandse Atletiekunie 
via de griffie aan de raad zal laten toesturen. 

De fractie CDA laat weten dat zij voornemens is bij de raadsvergadering 
d.d. 1 3-03-201 8 een amendement in te dienen. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp op de bespreekagenda wordt 
geplaatst voor de raadsvergadering van 13 maart 2018. 

Ordevoorstel:  

Gezien de tijd wordt voorgesteld de overige agendapunten te verdagen naar 
een ander moment. Voorgesteld wordt om de raadsdebatten voorafgaand te 
laten plaatsvinden aan de raadsvergadering d.d. 13-03-2018. 

De raad stemt in met onderstaand voorstel: 
Op 13 maart as. zal de volgende planning worden gehanteerd: 
Raadspresidium: 	18.00 uur 
Raadsdebatten: 	19.00 uur 
Raadsvergadering: 20.00 uur 
Indien bij de aanvangstijd van de raadsvergadering de raadsdebatten niet zijn 
afgerond, zullen na afloop van de raadsvergadering de raadsdebatten 
voortgezet worden. 
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7 	 Huisvesting gemeentehuis 
Portefeuillehouder: A.E.H. van der Kolk 
Aangemeld: GBT (aanvrager), CDA, CU, PvdA 

Toelichting GemeenteBelangen Twenterand (GBT): 
Naar aanleiding van de berichten in de media hebben we de raadsbrief 
verbouwing gemeentehuis ontvangen. Deze roept voor onze fractie meer 
vragen op dan dat het antwoorden geeft. Wij willen graag met de collega's in 
de raad en het college hierover in debat om uiteindelijk als raad te komen tot 
een uitspraak over nut en noodzaak van deze voorgenomen verbouwing. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp wordt verdaagd. 

	

8 
	

Motie Plafond externe inhuur 
Portefeuillehouder: A.E.H. van der Kolk 
Aangemeld: PvdA (aanvrager), GBT, G9A, SGP, 

Toelichting PvdA: 
De reden voor de aanmelding is het antwoord van het college op een motie die 
aangenomen is door de meerderheid van de raad en in feite niet tegemoet 
gekomen wordt aan de vraag die wordt gestel in de motie. De PvdA wil hier 
graag op terugkomen en met het college en de raad in debat gaan. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp wordt verdaagd. 
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Evaluatie Regeling Regio Twente 
Portefeuillehouder: A.E.H. van der Kolk 
Aangemeld: CDA, SGP 

Inleiding / Toelichting: 
Op 16 januari 2018 stuurde het Dagelijks Bestuur van Regio Twente een brief 
over de evaluatie van de Regeling Regio Twente aan de gemeenteraden van de 
Twentse gemeenten. In de Regeling is een evaluatiebepaling opgenomen, 
waarin staat dat aan het einde van de zittingsperiode van de gemeenteraad een 
evaluatie plaatsvindt door het algemeen bestuur, gehoord de gemeenteraden. 
De gemeenteraad wordt hierbij in de gelegenheid gesteld over de evaluatie een 
zienswijze in te dienen. 

De voorzitter laat weten dat Agendapunt 9 (Evaluatie Regeling Regio Twente) is 
vervallen door intrekking van de aanmelding door de fracties CDA en SGP. 
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10 	Stand van zaken herpositionering van het jongerenwerk 
Portefeuillehouder: G.J.  Binnenmars 
Aangemeld: PvdA (aanvrager), GBT, 

Toelichting PvdA 
Reden voor de aanmelding is dat dit onderwerp al langer loopt en dat het goed 
is om te horen wat nu dat stand van zaken is en hoe e.e.a. zich gaat 
ontwikkelen. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp wordt verdaagd. 

11 
	

Stand van zaken Decentralisaties oktober 201 7 
Portefeuillehouder: G.J. Binnenmars 
Aangemeld: PvdA (aanvrager) 

Toelichting PvdA: 
- het onderwerp sociaal domein is een belangrijk onderwerp en zeker gezien 

het .forse tekort dat we hier hebben (in het bijzonder de jeugdzorg). 
- het onderwerp zou besproken wordt op 31 januari in raadsinfo maar deze 

gaat niet door en onduidelijk is of dit nog gaat gebeuren voor de 
verkiezingen. Op deze manier beschikt de raad niet over de actuele 
informatie en de stand van zaken (en daarmee ook niet om het debat aan 
te gaan richting de verkiezingen, waar het sociaal domein een thema wordt. 

- Specifiek wil de fractie PvdA het hebben over twee punten uit de raadsinfo 
brief en dat is: 
• nieuwe inkoopmodel 

o het college moet hier een terugkoppeling over geven voor 7 februari 
nadat zijn de adviesraad en de raad heeft gehoord. Dit is (zover ik 
weet) nog niet gebeurd. PvdA wil toch haar terugkoppeling geven op 
het voorgestelde inkoopmodel. 

• voortgang verwijsproces gekoppeld aan inzet voorveld 
o betreft een van de zoekrichtingen om kosten te besparen. De PvdA 
wil graag nagaan met andere partijen hoe dit proces verder versterkt 
kan worden en hoe het voorveld (Oe en le lijn) meer ingezet kan 
worden. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp wordt verdaagd. 
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12 	Doorontwikkeling NV Soweco 
Portefeuillehouder: G.J. Binnenmars 
Aangemeld: PvdA (aanvrager) 

Toelichting PvdA: 
Motivatie voor de aanmelding: Enige tijd geleden zijn we geïnformeerd over de 
doorontwikkeling van de SOWECO naar een maatschappelijke onderneming. De 
laatste tijd horen we regelmatig dat het maar moeizaam lukt om jongeren met 
een arbeidshandicap geplaatst te krijgen bij een werkgever. Tegelijkertijd 
worden deze jongeren wel gekort op hun uitkering (Wajong), vanuit de 
onderstelling dat ze juist wel aan het werk komen omdat ze nog 
arbeidsvermogen hebben. Hoe is de situatie in Twenterand en kan de 
gemeente in samenwerking met SOWECO hierin nog iets extra's doen? 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp wordt verdaagd. 

13 	Verdeling subsidiebudget 2018 
Portefeuillehouder: M. van Abbema 
Aangemeld: PvdA (aanvrager) 

Toelichting PvdA: 
De reden voor de aanmelding is dat het onderwerp de laatste twee jaar vaak in 
de raad aan de orde is geweest en ook voor discussie heeft gezorgd met de 
betrokken organisaties. Nu de verordening is aangepast en de eerste ronde is 
geweest is het goed om samen met de verantwoordelijk wethouder te kijken 
wat ervaringen zijn. Daarnaast is er op de uitkomst ook kritiek geweest waar 
het gaat om nieuwe aanvraag ten opzichte van bestaande subsidie relaties. 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp wordt verdaagd. 
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